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Ja - sohys, radny gminy Ustka, rada solecka wraz z mieszkancami Rowow i oxoiicznych 
miejscowosci zwracamy si? do podmiotow zarz^dzaj^cych oraz nadzoruj^cych osrodkiem zdrowia 
w Baiam^tku o jego niezamykanie. Z ogromnym niepokojem patrzymy na rozwoj biez^cej 
s3Ttuacji, gdzie z dnia na dzien zostalismy pozbawieni opieki medycznej.

Wiele osob z miejscowosd Rowy, D?bina, Balamqtek, Objaz^, G^bino, Machowinko, 
Machowino, Redwanki, VN^owno korzystaio z ushig lekarza rodzinnego w zakresie wystawianych 
recept, skierowan do lekarzy - specjaiistow oraz doraznej, na^ej pomoqr medycznej.

Chdelibysmy zwrocic uwag? na fakt,ze \deiu mieszkancow to cz?sto osoby w podeszlym wieku, 
ktore pozbawione mozliwosd dojazdu wlasnym transportem i jedynym srodkiem dojazdu jest 
autobus. Wiele z tych osob boryka si? rowniez z trudn? sytuacj? materialn^^ktora nie pozwala im na 
doderanie do punktow pomocy medycznej odle^ych o kilkadziesi?t kilometrow i istniejq rowniez 
obawy.ze ta pomoc nie zostanie udzielona na czas.

Osrodek stanowil tez ogromn^ rol? w obsludze medycznej turystow przyjezdzaj^cych do 
miejscowosd nadmorskich Rowy i D?bina na wypoczynek, ktore niestety nie maj? na miejscu 
dost?pu do lekarza.

Wprowadzone rozwi?zanie z dn. 01.02. 2023 r. tj. infolina PZU Zdrowie dia wybranych 
przychodni w naszym rejonie nie spelnia podstawowych oczekiwan pacjentow. Zmiana ta nie 
usprawnila, a wr?cz pogorszyla kontakt pacjenta z placowk? medyczn?. Z opini mieszkancow 
wynika, ze cz?sto dochodzi do sytuacji,ze pcd?czenia nie odbierane, dlugi jest oczekiwania 
na rozmow? z konsultantem, a co za t)^! idzie i wi?ksze koszty pol^czen podczas „derpliwego” 
oczekiwania oraz brak mozliwo^ na szybk^ pomoc medyczn? w naglych sytuacjach zagroMnia 
zyda.

Niepokoi nas rowniez sposob zarz^dzania tym obiektem przez powolan^ osob? Pani^ Kierownik 
Centrum Medycznego Ustka PZU Zdrowie Iwon? Sapowicz odpowiedzialn? dzis za zamkni?cie 
tak waznego dla nas osrodka . Doderaj^ do nas informacje>ze zdarzaj? si? sytuacje, gdzie ob^ga 
medyczna nie jest informowana na czas, z wyprzedzeniem np. o awarii pr^du, wymianie zamkow. 
Pacjend cz?sto czekaj? na mrozie na mozliwosc udzielenia im niezb?dnej pomocy w roznych 
sprawach, bo nie ma dost?pu do poczekalni.

Wnioskujemy uprzejmie o podj?de dzialan, ktore przycz5mi? si? do zachowania w.w. osrodka i 
utrzymania d?glosd jego funkcjonowania wraz z mo^wo^d^ przyjmowania pacjentow na koszt 
NFZ. W razie koniecznosd podj?cia rowniez dzialan w kierunku jego pr5rwatyzacji.
V^elu miodszych mieszkancow deklaruje rowniez swoj powrot z innych placowek do osrodka po 
prz5Twr6ceniu jego funkcji.

Werzymy i liczymy na to, ze taki osrodek - przychodnia moze sprawnie dzialac tak jak to ma 
miejsce w miejscowosd Smoldzino, gdzie pacjent moze liczyc nie tylko na podstawow^ opiek?



medyczn^ ale i zaangazowanie lekaray w niesieniu pomocy potrzebuj^cym nawet w dzisiejszej 
rzecz)wistosd, kiedy sluzba zdrowia boiyka si^ z wieloma problemami.

Dzis zwracamy si^ do Panstwa o pomoc i pozytywne rozwi^zanie naszego problemu.
Nie chcemy dopuscic do sytuajcji, ze my mieszkancy pozostajemy bez wlasdwej, podstawowej 
opieki medycznej szczegolnie, kie<^ wiblu z nas odczuwa zdrowotnie skutki pandemii.
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